

# EFT PARENTS

## ÉDITORIAL N° 15



### DE CAROLINE GEOFFRAY

Bonjour à toutes et tous,

Vous trouverez dans le dernier édito de l'année un maximum de détails. Nous avons eu plaisir à vous rencontrer et à travailler en coéducation dans l'intérêt de nos élèves. Nous vous souhaitons d'excellentes vacances et vous disons à la rentrée.

A bientôt

Caroline Geoffray

### Urgence réinscriptions

Date 02/07

Afin de garantir la place de votre enfant et de commander de nouveaux outils pédagogiques (FLS collection Les Loustics et Oxford pour l'Anglais) en temps et en heure, le respect de cette date est nécessaire, nous aidant ainsi à une préparation optimale de la rentrée 2021

### Secrétariat de direction

Le secrétariat de l'école sera fermé du 26 juillet au 20 août.

L'email urgence [urgence@ift.gr](mailto:urgence@ift.gr) sera relevé.

### Un point sur l'évènementiel de Juin

- Fête des pères ([lien](#))
- Chanson ([lien 1](#), [lien 2](#), [lien 3](#))
- Valise livres ([lien](#))
- Rina Revah ([lien FR](#), [lien GR](#))
- Visite MLF ([lien](#))

### Réussite exceptionnelle aux examens

Les Terminales ont obtenu leur baccalauréat Mention « Très bien ». Bravo à mesdemoiselles Danaé et Pia et pleine réussite dans leur université de Montpellier et de Bristol !

Les troisièmes ont obtenu leur brevet : 3 mentions Très bien et 1 Assez bien. Félicitations à Hugo, Guy, Rovertto et Deniz !

Je tiens à saluer leur travail très sérieux et l'engagement de leurs professeurs à leurs côtés.

### Rentrée 2021

Pour les élèves nouveaux et non-francophones, possibilité de participer gratuitement à trois jours d'immersion les 25, 26 et 27/08, de 9h à 15h. L'inscription à cette pré-rentrée se fait par mail à l'adresse suivante [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr), en précisant le titre de mail « Inscription pré-rentrée 2021 EFT » (à copier/coller). Dans le corps du mail, renseigner obligatoirement le nom – prénom de l'enfant ainsi que son âge.

La création d'une ligne de bus est en projet. Compte tenu des premiers retours obtenus suite à notre enquête, cette ligne desservirait le sud-est, de Péraïa à l'école en passant par Kalamaria. Ce projet reste toutefois en construction et dans l'attente d'un plus grand nombre de familles intéressées.

Pour les familles n'ayant pas répondu à temps à l'enquête, envoyer un mail à l'adresse suivante [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr), en précisant le titre de mail « Inscription Bus 2021 EFT » (à copier/coller). Dans le corps du mail, renseigner obligatoirement le nom – prénom de l'enfant ainsi que votre adresse.

Deux de nos professeures des écoles partent en retraite. Merci à Mme Christine et Mme Isabelle pour leur dévouement et leur engagement.



Nous nous apprêtons à accueillir deux nouveaux enseignants, pour la classe de CE1-CE2 et la classe de CM1-CM2. Ces recrutements sont présentement en cours de validation par l'inspection d'académie dont dépend notre école. Une communication spécifique sera faite à l'issue de l'obtention de leur agrément.



# EFT PARENTS

## ÉDITORIAL N° 15



### ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΑΡΟΛΙΝ ΖΟΦΡΕ

Αγαπητοί γονείς,

Σε αυτό το τελευταίο editorial της χρονιάς θα βρείτε όλες τις λεπτομέρειες. Είχαμε τη χαρά να σας γνωρίσουμε και να συνεργαστούμε προς όφελος των μαθητών μας. Σας ευχόμαστε ολόψυχα καλές διακοπές και σας δίνουμε ραντεβού τον Σεπτέμβριο.

Caroline Geoffray

### Επανεγγραφές (επείγον)

Καταληκτική ημερομηνία: **02/07**

Προκειμένου να εγγραφούμε μια θέση στο παιδί σας και να προχωρήσουμε στις παραγγελίες εκπαιδευτικού υλικού (συλλογή Les Loustics για τα Γαλλικά και Oxford για τα Αγγλικά), είναι απαραίτητο να τηρήσουμε το χρονοδιάγραμμα για την καλύτερη δυνατή προετοιμασία της νέας σχολικής χρονιάς.

### Γραμματεία διεύθυνσης

Η γραμματεία διεύθυνσης θα παραμείνει κλειστή από 26/07/2021 έως 20/08/2021. Θα λειτουργεί η ηλεκτρονική διεύθυνση έκτακτης ανάγκης ([urgence@ift.gr](mailto:urgence@ift.gr))

### Απολογισμός εκδηλώσεων Ιουνίου

- Γιορτή του Πατέρα (σύνδεσμος)
- Τραγούδια (σύνδεσμος 1, σύνδεσμος 2, σύνδεσμος 3)
- «Βιβλία σε ρόδες» (σύνδεσμος)
- Rina Revah (σύνδεσμος)
- Επίσκεψη της Γαλλικής Λαϊκής Αποστολής (MLF) (σύνδεσμος)

### Μεγάλη επιτυχία στις εξετάσεις

Οι μαθήτριες της Terminale πέρασαν επιτυχώς τις εξετάσεις του baccalauréat με βαθμό «Πολύ καλά». Συγχαρητήρια στις δεσποινίδες Δανάη και Ρία, τους ευχόμαστε κάθε επιτυχία στα πανεπιστήμια του Montpellier και του Bristol! Οι μαθητές της Troisième πέρασαν με επιτυχία το brevet: 3 μαθητές με βαθμό «Πολύ καλά» και 1 μαθητής με βαθμό «Αρκετά καλά». Συγχαρητήρια στους Hugo, Guy, Ροβέρτο και Deniz! Χαιρετίζω την πολύ σοβαρή δουλειά των μαθητών και την αφοσίωση των καθηγητών τους

### Νέα σχολική χρονιά 2021-2022

Για τους νέους και μη γαλλόφωνους μαθητές, υπάρχει η δυνατότητα δωρεάν συμμετοχής σε τρεις ημέρες γλωσσικής αφύπνισης στις 25, 26 και 27 Αυγούστου, από 09.00 έως 15.00.

Η εγγραφή γίνεται με αποστολή email στην ηλεκτρονική διεύθυνση [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr), αναγράφοντας στο θέμα « Inscrition pré-rentree 2021 EFT » (με αντιγραφή/επικόλληση). Στην ηλεκτρονική επιστολή θα πρέπει υποχρεωτικά να αναγράφεται το **ονοματεπώνυμο** του παιδιού καθώς επίσης και η **ηλικία** του.

Η δημιουργία δρομολογίου σχολικού λεωφορείου είναι υπό διαμόρφωση. Λαμβάνοντας υπόψη το ενδιαφέρον που εκδηλώθηκε μέσα από την έρευνά μας, το δρομολόγιο θα εξυπηρετεί τη νοτιοανατολική πλευρά της πόλης, ξεκινώντας από την Περαία με προορισμό το σχολείο, περνώντας από την Καλαμαριά. Ώστόσο, το εγχείρημα παραμένει υπό διαμόρφωση εν αναμονή μεγαλύτερου αριθμού ενδιαφερόμενων οικογενειών.

Οι οικογένειες που δεν έχουν απαντήσει στην έρευνα, μπορούν να στείλουν μήνυμα στην ηλεκτρονική διεύθυνση [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr) αναγράφοντας στο θέμα « Inscrition Bus 2021 EFT » (με αντιγραφή/επικόλληση). Στην ηλεκτρονική επιστολή θα πρέπει υποχρεωτικά να αναγράφεται το **ονοματεπώνυμο** του παιδιού καθώς επίσης και η **διεύθυνση κατοικίας**.

Δύο δασκάλες μας συνταξιοδοτούνται. Ευχαριστούμε θερμά την κα Christine και την κα Isabelle για την συνεισφορά και την αφοσίωσή τους.



Ετοιμαζόμαστε να υποδεχούμε δύο νέους εκπαιδευτικούς για τις τάξεις CE1-CE2 και CM1-CM2. Η πρόσληψή τους βρίσκεται σε διαδικασία επικύρωσης από την αρμόδια αρχή. Μόλις ληφθεί η έγκριση, θα σας ενημερώσουμε σχετικά.



# EFT PARENTS

## EDITORIAL N° 15



### FROM CAROLINE GEOFFRAY

Hello to each and everyone,

You'll find in this last editorial many details about various subjects. We had the great pleasure to meet you and work with you in a coeducational manner for the benefit of our students. We wish you excellent summer holidays and we'll see you again at the school reopening.

See you soon

Caroline Geoffray

### Urgent (re-enrollments)

02/07

In order to secure a place for your child and order new pedagogical equipment (FLS collection Les Loustics and Oxford for English) in time, it is necessary to respect this deadline, thus helping us to prepare optimally for the start of the school year 2021.

### Secretary

The school secretary will be closed from 26th of July until 20th of August. You can contact us at [urgence@ift.gr](mailto:urgence@ift.gr) in case of an emergency

### June events

- Father's day ([link](#))
- Songs ([link 1](#), [link 2](#), [link 3](#))
- «Valise livre» ([link](#))
- Rina Revah ([link FR](#))
- MLF visit ([link](#))

### A huge success in exams

Our senior students obtained their baccalauréat and graduated with excellent results. Congratulations to Danaé and Pia, and good luck to both in their universities of Montpellier and Bristol!

Our 9th graders obtained their Middle-school diploma. 3 "Very good" grades and 1 "Fairly good". Congratulations to Hugo, Guy, Roberto and Deniz!

I would like to salute their hard work and the commitment of their teachers at their side!

### 2021 School year

For new, non-Francophone students, we offer free participation in three days of immersion on 25, 26 and 27/08, from 9 a.m. to 3 p.m

Registration for this pre-reopening year is done by email to the following address : [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr), specifying the email title " Inscription pré-rentreée 2021 EFT " (to be copy-pasted). In the body of the email, fill in the child's first and last name as well as his age.

The creation of a bus line is currently in the works. In view of the first feedback obtained following our investigation, this line would serve the south-east, from Péraia to the school via Kalamaria. However, this project is still under construction and still needs a greater number of interested families.

For families who have not responded to the survey in question, send an email to the following address : [info@ift.gr](mailto:info@ift.gr), specifying the email title " Inscription Bus 2021 EFT " (copy / paste it). In the body of the email, you must specify the child's first name and address.

Two of our school teachers are retiring. Thank you to Mrs. Christine and Mrs. Isabelle for their dedication and commitment throughout the years.



We are about to welcome two new teachers, for the classes CE1-CE2 and the classes CM1-CM2. These recruitments are currently being validated by the academy inspection, which our school depends on. We will communicate about it after receiving their approval.